
Aan de Voorzitter van de

Tweede Kamer der Staten-Generaal

Binnenhof 4

Den Haag

Datum 14 juni 2012

Betreft Beantwoording vragen van het lid Driessen over mogelijke verduistering

van Nederlands ontwikkelingsgeld in Oeganda

Pagina 1 van 2

Directie sociale ontwikkeling

Bezuidenhoutseweg 67

2594 AC Den Haag

Postbus 20061

Nederland

www.minbuza.nl

Contactpersoon

Mieke Vogels

T +31 70 3484390

F + 31 70 3486436

mieke.vogels@minbuza.nl

Onze Referentie

DSO/OO-194/2012

Uw Referentie

2012Z10864

Hierbij bied ik u de antwoorden aan op de schriftelijke vragen gesteld door het lid

Driessen over mogelijke verduistering van Nederlands ontwikkelingsgeld in

Oeganda. Deze vragen werden ingezonden op 31 mei 2012 met kenmerk

2012Z10864

De Staatssecretaris van Buitenlandse Zaken,

Ben Knapen
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Antwoorden van Ben Knapen, Staatssecretaris van Buitenlandse Zaken op

vragen van het lid Driessen (PVV) over mogelijke verduistering van

Nederlands ontwikkelingsgeld in Oeganda.

Vraag 1

Bent u bekend met het bericht ‘Nederlands ontwikkelingsgeld verduisterd’? 1)

Antwoord

Ja, zie mijn brief aan de Kamer gedateerd 1 juni 2012 met referentie DSO-

188/12.

Vraag 2

Bent u bereid een onderzoek in te stellen naar de besteding van Nederlandse

ontwikkelingsgelden aan Makerere, de grootste universiteit van Oeganda? Stelt

ook de Netherlands Universities' Foundation for International Cooperation (Nuffic),

dat met belastinggeld hoger onderwijs in ontwikkelingslanden ondersteunt, een

onderzoek in? Bent u bereid de Kamer zo snel mogelijk in kennis te stellen van de

uitkomsten?

Antwoord: Er is al een onderzoek door de Oegandese Auditor General in gang

gezet. De Nuffic is een diepgaand onderzoek gestart, zoals vermeld in mijn eerder

genoemde brief aan de Tweede Kamer. Ik zal de Kamer zo snel mogelijk

informeren over de uitkomsten van deze onderzoeken.

Vraag 3

Is het waar dat universiteitsbestuurder Baryamureeba, naar wie

een politieonderzoek loopt, persoonlijk geld ontving van Nuffic?

Antwoord: Nee, de Nuffic kent in het kader van NPT-projecten (Netherlands

Programme for Institutional Strengthening of post-secondary Education and

Training Capacity) geen fondsen toe aan individuen.

Vraag 4

Bent u bereid te bewerkstelligen dat alle hulp aan Makerere stopt indien blijkt dat

er inderdaad Nederlands hulpgeld is verduisterd? Zo nee, waarom niet?

Antwoord: Indien uit onderzoek zou blijken dat Nederlandse fondsen zijn

misbruikt, dan zal ik er op toezien dat de nodige (juridische) stappen ondernomen

worden en gelden worden teruggevorderd. Afhankelijk van de uitkomst van het

onderzoek zijn ook verdere stappen denkbaar.

1)

http://www.telegraaf.nl/binnenland/12251441/__Uganda_onderzoekt_verdwijnen

_Nederlands_geld__.html


